



Ihr Event, unser Dank: Jeder 10. Gast geht auf uns!
Ihr Event im Wasserturm Hotel Cologne – Curio Collection by Hilton

Buchen Sie Ihre nächste Veranstaltung im Wasserturm Hotel Cologne. Jeder zehnte Teilnehmer oder Teilnehmerin ist unser Geschenk für Sie!

Gültig für

Tagungspauschale Tower ab 95,00 Euro pro Person

Tagungspauschale Tower halbtags ab 80,00 Euro pro Person

Inklusivleistungen:

- Kaffee- und Teespezialitäten im Foyer und während des Mittagessens
- Wasser im Raum und während des Mittagessens
- Get Together Spot mit Candy und Obst
- Kaffeepause vor- und/oder nachmittags
- Lunch nach Wahl des Küchenchefs
- Raummiete ab Mindestteilnehmerzahl pro Raum

Wir freuen uns auf Ihre Anfrage unter events.wasserturm@gchhotelgroup.com oder telefonisch unter +49(0) 221 2008 180

Die oben genannten Preise verstehen sich bei einer Veranstaltungsbuchung bis zum 31.12.2026 und gelten auf Anfrage und nach Verfügbarkeit, sind nicht kombinierbar mit anderen Aktionen und nur anwendbar auf Neuanfrage bis 31.03.2026

CURIO
COLLECTION
by Hilton™



Your Event, our appreciation: Every 10th Guest is on us!
Your event at Wasserturm Hotel Cologne – Curio Collection by Hilton

Book your next event at the Wasserturm Hotel Cologne. Every 10th participant is our gift for you!

Valid for

Delegate package Tower from 95,00 Euro per Person

Delegate Package Tower halfday from 80,00 Euro per Person

Included services:

- Coffee and tea specialties in the foyer and during lunch
- Water in the meeting room and during lunch
- Get-together spot with candy and fruit
- Coffee break in the morning and/or afternoon
- Lunch after the chef's choice
- Room rental included for the minimum number of participants per room

We look forward to your inquiry at events.wasserturm@gchhotelgroup.com or by phone at +49(0) 221 2008 180.

The above-mentioned prices apply to event bookings made until 31 December 2026 and are subject to availability and confirmation upon request. They cannot be combined with other promotions and are only valid for new inquiries made by 31 March 2026.

CURIO
COLLECTION
by Hilton™